



Pursuant to the Information on Sales Arrangements No.22 for Phase 1[%] and No. 106 for Phase 2[^] of Grand YOHO Development issued on 18 March 2023,
The Results of the First Round Balloting:

依據 2023 年 3 月 18 日發出的有關 Grand YOHO Development 第一期[%]的銷售安排資料第 22 號及第二期[^]的銷售安排資料第 106 號，
第一輪抽籤結果：

Group 1: Check-in Timeslot: 4:00 p.m. – 4:10 p.m.*

組別 1: 報到時段：4:00 p.m. – 4:10 p.m.*

Page 頁 1 / 1

Registration
Number
登記號碼

Registration
Number
登記號碼

Registration
Number
登記號碼

Registration
Number
登記號碼

Registration
Number
登記號碼

Registration
Number
登記號碼

Registration
Number
登記號碼

Registration
Number
登記號碼

CT056

CT057

CT058

CT059

CT060

CT061

ML023

ML024

ML025



* On 22 March 2023, registrants who arrive at Sales Office beyond “check-in timeslot” for each group shall not be eligible to participate in the second round balloting of that group.

* 於 2023 年 3 月 22 日，每組別「報到時段」以外的時間才到達售樓處的登記人將不享有參與該組別的第二輪抽籤的資格。

% Remarks: Towers 1, 2, 9 and 10 of the residential development in Phase 1 are called “Grand YOHO”.

% 備註：第一期中住宅發展項目的第一、二、九及十座稱為「Grand YOHO」。

^ Remarks: Towers 3, 5 and 8 of the residential development in Phase 2 are called “Grand YOHO”.

^ 備註：第二期中住宅發展項目的第三、五及八座稱為「Grand YOHO」。

86880056.2